
Zápis z porady vedení konané dne 16. 5. 2016 

Přítomni: Rebok, Dostál, Vičar, Šrubařová, Kohoutková, Křenek, Bartošek, Novotná 

Buršíková, Malinka, Regner 

Omluveni: Matyska 

 

1. Kontrola úkolů  

 Rekonstrukce prvků do MeDiMeD – proběhla schůzka, technická specifikace bude 

k dispozici v nejbližších dnech. Požadavky na finanční krytí dodá do týdne Slavíček.  

 Windows 10 – Malinka požádal o explicitní zapojení DUP (navržen Mazánek) do 

debat nad migraci do Windows 10 včetně účasti na čtvrtečním workshopu pro LVT s 

tímto tématem. Malinka zaznamenal nekonzistenci názorů jak problém uchopit, cílem 

je lepší informování o možných dopadech a sjednocení názoru na dalších krocích. 

 

2. Různé 

 Malinka požádal o explicitní informování zodpovědných technických pracovníků z DVUI o 

průběžném vývoji debat nad licenčními otázkami. Cílem je zohlednění dopadů do plánu práce 

příslušných oddělení. 

 Vičar promítl prezentaci představující koncept nové výroční zprávy, seznámil 

s grafickým návrhem. Kolegium návrh odsouhlasilo.  

 Příští týden proběhne změna podoby obrazovky pro přihlášení, Vičar bude o změně 

včas informovat.  

 OP VVV – byla zaznamenána neochota některých žadatelů uvádět do žádostí skutečné 

náklady na plánované IT. Z tohoto hlediska je nutné zdůraznit žadatelům, že se 

nejedná o finanční prostředky pro vlastní potřeby ÚVT, ale o položky, které by 

v případě nevyvážených a chybně sestavených rozpočtů musela vykrýt univerzita na 

úkor jiných potřebných oblastí.  

 Tajemnice navštívila CPS, seznámila se svým vyhodnocením rozsahu nutných oprav. 

Dostál doporučil naplánovat na příští týden společnou návštěvu ředitele, Křenka a 

tajemnice. Křenek opět poukázal na potřebu vytvořit v rámci CPS sociální prostor.  

 Regner informoval o schůzce s IS, jejich záměrem je zastřešit informační systémy pod 

jednotným přihlášením. Křenek navrhl svolat schůzku za účasti doc. Brandejse, 

ředitele ÚVT a prorektora pro IT.  

 Kohoutková uvedla, že ZČU má zájem o INET, konkrétně o personálně-mzdové 

aplikace, je připraven návrh smlouvy.  

 Překlady INETu – Vičar bude urgovat překladatele.  

 Diskuse o Scientific Gateways – Křenek potřebuje 2-3 seniorní pracovníky, kteří 

budou řídit skupinu studentů. Jedná se důsledně o webové aplikace.  

 Tajemnice seznámila s výhledy na cenu elektřiny pro příští rok, předpokládaný rozdíl 

bude činit 25-30 %. 

 Tajemnice připomněla divizním, že musí nejpozději do pátku dodat hodnocení 

pracovníků Janě Vojtové.  



 V červnu končí smlouva na pevnou telefonii, Rebok zjistí podrobnosti. 

 Malinka informoval, že pracovníci z jeho divize navštívili finskou obdobu CESNETu, 

navrhuje setkání s nimi ve formě kolokvia. Malinka se domluví s Tomášem Sapákem 

na možnosti výměny termínu plánovaného kolokvia.  

 

 

Zapsala:                              Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                           Otto Dostál 

       zástupce ředitele pro vědu a výzkum 


